

Ioanna Giouroudi is the Head of the TU Wien Doctoral School. She is an internationally recognized senior scientist holding a doctorate degree in engineering sciences and a Habilitation (Venia Docendi) in nanobiotechnology. She is an IEEE (Institute of Electrical & Electronics Engineers) senior member and has over 20 years research experience in the fields of biotechnology and biomedical engineering. She has over 10 years of student supervision and teaching experience at University level and extended experience in project management both in academia and industry.

Dr. Ioanna Giouroudi ist die Leiterin der TU Wien Doctoral School. Sie ist eine international anerkannte Wissenschaftlerin mit einem Dokortitel in Ingenieurwissenschaften und einer Habilitation (Venia Docendi) in Nanobiotechnologie. Sie ist ein IEEE (Institute of Electrical & Electronics Engineers) Senior Member und hat über 20 Jahre Forschungserfahrung in den Bereichen Biotechnologie und Biomedizintechnik. Sie verfügt über mehr als 10 Jahre Erfahrung in der Betreuung von Studenten und in der Lehre auf Universitätsebene sowie über weitreichende Erfahrung im Projektmanagement sowohl im akademischen Bereich als auch in der Industrie.